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Z A P I S N I K 

sa 112. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 12. listopada 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio 

Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni 

sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen 

Rački, zapovjednik JVP Delnice, Davorin Klobučar, direktor GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, 

voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Ivica Knežević, Indira Rački Joskić, Petar Hrg, Mirna Janeš, Alen Udovič 

umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Obilježavanja Tjedna djeteta po skupinama.  

- Pripreme za Dane kruha. 

- Suradnja s knjigovodstvenim servisom te pojašnjenja visine koeficijenata. 

- Održan je sastanak Upravnog vijeća, raspravljalo se o zamolbama pedagoga te je donesena 

odluka da će se tri kandidata pozvati na razgovor. Odgajateljsko vijeće izabrat će kandidata. 

- Na sjednici Upravnog vijeća ravnateljica je zatražila, a članovi UV su uvažili, njeno razrješenje 

jer s 30. prosinca odlazi u mirovinu.  

- Sređivanje pedagoške dokumentacije, ažuriranje arhivske građe.  

 

ĐULIO JUSUFI 

- Predani su tromjesečni financijski izvještaji, kao i tromjesečni izvještaji uz kreditna zaduženja 

Grada i trgovačkih društava u vlasništvu ili suvlasništvu. 

- Raspisan je drugi krug mjera poduzetništva za 2018. godinu, za preostali iznos neiskorištenih 

sredstava od 20.000 kuna. 

- Konzultacije na temu koeficijenata zaposlenika DV Hlojkica. 

- Pregled predmeta vezano uz donaciju J. Majnarich. 

- Dnevna komunikacija sa strankama vezano za porez na kuće za odmor. 

- Započelo se s izradom proračuna za 2019. godinu, komunikacija s proračunskim korisnicima 

vezano za popunjavanje obrazaca Ministarstva financija, odaslani su pozivi trgovačkim 

društvima da dostave prijedloge  

- Plaće za Program „Zaželi“. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Izvode se radovi na Lovačkoj ulici, asfaltiranje nogostupa. 

- Nastavak radova na Kuglani, do kraja idućeg tjedna očekuje se završetak radova. 

- Rješenja za komunalne doprinose i komunalne naknade rješavaju se po žalbama i tužbama 

prema Upravnom sudu. 

- Rad na programu „Raspolaganja poljoprivrednim zemljištem.“ 

- Suglasnosti za zauzimanje javnih površina za izvođenje građevinskih radova. 

- Dobivena je ponuda za priključak na kanalizaciju Knjižnice. 



- Dogovor i izrada plana za 2019. godinu s „KTD“ Risnjak. 

- Ponuda za izradu Strategije razvoja turizma. 

- Intervencija na lovljenju napuštenih pasa. 

- Opomene za radove na javnoj površini. 

- Kontrola računa i dnevnika „KTD“ Risnjak. 

- Dat je nalog za popravak javne rasvjete. 

- Radovi na prometnom redarstvu. 

- Ponude za rušenje objekata u Brodu na Kupi, treba izdati rješenje o izvršenju. 

- Dovršeni su radovi na sanaciji kuće Rački, dostavljen je račun. 

- Otvaranje građevinskog dnevnika i uvođenje u posao za cestu Razloge. 

- Napravljena je narudžbenica za azbest, trebali su doći ovaj tjedan.  

 

IVA ŽAGAR 

- Rad na pripremi financijskog plana. 

- Priprema za izradu faktura za javne površine. 

- Administrativni poslovi. 

- Pripremana dokumentacija vezano uz atestiranje za zaštitu na radu i zaštitu od požara, čekamo 

atest. 

- Na groblju u Delnicama uklonjeni su čempresi duž glavne staze. 

- Pokošene su površine po gradu, čišćenje lišća u Supilovoj ulici. 

- Održavanje objekta i čistoće javnih i zelenih površina. 

- Tjedna kontrola rada fontane. 

- Dežurstvo za čišćenje javnih površina u nedjelju. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Nastava i vježbe – saf oprema i užad, vježbe sa saf opremom i vježba samoizbave. 

- Sređivanje prostora kluba – vraćanje šanka. 

- Električarski radovi. 

- Skidanje vitla i odvoz u Istru na reparaturu. 

- Obrazloženje Financijskog plana. 

- Od 1. 1. 2019. uvest će se pasivno dežurstvo. 

- Satnica za plaće. 

- Rad na Statutu JVP. 

- Vožnja kombijem za potrebe grada. 

- Katarina Mihelčić: za 18. 10. sazvat će se sjednica Upravnog vijeća. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Obavljeni su sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ-a. 

- Na Platku se obavljaju pripreme za skijašku sezonu. 

- Terasa uz bazen je gotova, u tijeku je drugi dio radova.  

- U multifunkcionalnoj dvorani maknuta je podloga. 

- Objekti rade po radnom vremenu. 

- Odgovor gradonačelniku: Nije točno da raste drveće iz stubišta Sportske dvorane. Obišao sam 

objekt, objekt je pod kontrolom. Tamo je tek nekoliko kopriva koje domari nisu mogli 

pokositi pa vire kroz stepenište. 

- Na upit zamjenice gradonačelnika kada ide postava leda, odgovara da je teško na to 

odgovoriti, obično je to bio prvi vikend u prosincu. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Rad na izradi Odluke o komunalnim naknadi i Odluke o komunalnom doprinosu. Ove odluke 

treba donijeti do kraja studenoga. 

- Održan je sastanak s predstavnicima Komunalca na temu problema miješanja oborinske 

odvodnje u sustav fekalne odvodnje, što stvara probleme na pročistaču. Komunalac je obišao 

dio naselja, dali su podatke koji su kućni brojevi žljebovima ilegalno spojeni na fekalnu 



kanalizaciju. Zatražili su pomoć Grada te je dogovoreno da će komunalni redar poslati obavijesti 

u smislu opomene. Problem je u tome što nemamo Odluku o odvodnji otpadnih voda jer čekamo 

da Komunalac izradi univerzalnu odluku za sve JLS i tom odlukom bismo mogli propisati 

kazne.  

- Na Kuglani je namjera, u konačnici, skinuti bočnu fasadu koja pada i staviti izolaciju, bez 

završne boje koja bi se stavila kada cijela fasada bude riješena. Ponuda iznosi 17.500 kuna za 

70 m2. Sami ugovoreni radovi bit će ispod ugovora i s tim iznosom došli bi do ugovorenog 

iznosa, međutim naručili smo i grijane žljebove koji su oko 60.000 kn.  

- Izdaju se potvrde na glavne projekte. 

- Prijedlog radova za 2019. godinu po traženju JU „Priroda“. 

- Stigla je elektroenergetska suglasnost  i ponuda za izradu priključka javne rasvjete na Lujzinskoj 

cesti do Lučica, spajamo se na dvije trafostanice, trošak iznosi oko 4.000 kuna. 

- Danas će se održati sastanak na temu ceste Razloge. 

- S obzirom na to da započinju radovi na skupljanju lišća, upućuje Risnjak – Delnice da, za te 

radove, iskoriste osobe koje moraju odraditi pomoć koju primaju od Grada. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Izrađena je Odluka o članovima Upravnog vijeća JVP. 

- Prema zahtjevu službenika izrađeno je odobrenje za korištenje neplaćenog dopusta. 

- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa u Crnom Lugu, sastanak sa strankama. 

- Dogovori oko termina sjednica Gradskog vijeća do kraja godine. 

- Poslovi koji su vezani uz gruntovnicu. 

- Završena je izrada popisa socijalnih naknada isplaćenih od srpnja 2014. godine kada je stupila 

na snagu Odluka o socijalnoj skrbi. S Gruntovnicom će se pronaći rješenje za zabilježbe. 

- Ministarstvu graditeljstva dostavljen je odgovor na upit o postupanju temeljem naputaka 

pravobraniteljice u slučajevima pojedinih romskih obitelji. 

- Odluka o poklon paketima za osobe starije od 80 godina, poslan je dopis Policiji da dostave 

spisak ljudi. 

- Sudjelovanje u izradi Plana proračuna za iduću godinu. 

- Izrada rješenja za novorođenčad. 

- Dopisi korisnicima zajamčene minimalne naknade da dostave brojeve računa za isplatu 

sredstava za ogrjev. 

- Predaja kandidatura za stipendije, danas je zadnji dan. 

- Na upit Ministarstva gospodarstva, poduzetništva i obrta ispunjena je anketa na temu zaštite 

potrošača. 

- Na temu portirske službe pojedinačno se ugovaraju sastanci sa korisnicima prostora zgrade. 

- Sukladno napucima Ureda državne uprave radi se na usklađivanju Statuta jer smo upozoreni na 

dvije pogrešne, tehničke, stvari. 

- U ponedjeljak je dogovoren posjet Srednjoj školi, a kasnije i sastanak s udrugama vezano uz 

formiranje Savjeta mladih. Pri kraju je izrada prezentacije o funkcioniranju lokalnih 

samouprava kao i značaju Savjeta mladih. 

- Priprema savjetovanja sa zainteresiranom javnošću vezano uz Lokalnu strategiju za invalide, 

koja je skinuta sa prošle sjednice Gradskog vijeća te se čeka se odgovor odbora vezano uz 

organizaciju sastanka nadležnog radnog tijela. 

 

 

Dovršeno u 8,25 sati 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević dipl. iur. 

 


